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Op te bergen 
in de band van 
29 mei 2013 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de statenadviseur mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Cultuur en Economie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 15 mei 2013 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie 
 
Woensdag 15 mei 2013 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 15 mei 2013 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
Aanwezig:       Afwezig 
mevrouw L.A. Smits (voorzitter)    mevrouw G.H. Smith (Groen Links) 
mevrouw L. Beving (PVV)    F. van Rhee (groep van Rhee) 
E. Bolhuis (VVD) 
J.A. van Dalen (D66)  
H.N. van Eekelen (SP) 
E. Hemsteede (PvdA) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
mevrouw T. Hummel (PvdA) 
mevrouw M.S. Irrgang-Borsboom (VVD) 
A. Kerstholt (VVD) 
H. Klaver (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks)  
J. N Kuipers (Groen Links) 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
J. Vester (SP)  
P.A. Zwiers (PvdA) 
 
mevrouw R. Veenstra, statenadviseur 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
A. vd Tuuk (PvdA) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
H.H. van den Boer 
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1. Opening 
Mededeling door de gedeputeerde van den Boer m.b.t. de komst van het koninklijk paar.: 
Om een zo breed mogelijk publiek te kunnen bedienen en ter promotie van de provincie Drenthe is 
besloten RTV Drenthe de middag verslag te laten doen. De bekostiging hiervan is uit programma 4. 
 
Mededeling door de Commissaris van de Koning: Bedoeling van het programma op 28 mei is zoveel 
mogelijk burgers te betrekken bij het programma. De CdK geeft aan dat behalve het college nu ook de 
fractievoorzitters aanwezig zijn bij het gesprek met de koning en koningin.  
 
Afwezig zijn de heer van Rhee (groep van Rhee) en  mevrouw Smith (Groen Links)zij wordt vervan-
gen door de heer J.Kuipers. 
 
 
2. Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
3. Verslag vergadering 31 oktober 2012 en de lijst van toezeggingen 
Samenvatting wordt conform vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt aangepast. Een actueel 
overzicht hiervan is bij de samenvatting gevoegd. 
 
 
4. Ingekomen stukken 
A1. subsidietoekenningen, de fractie van de PVV vraagt zich af of er ook een overzicht kan komen 
van afgewezen subsidies. Gedeputeerde vd Boer geeft aan dat een aantal aanvragen weer een ver-
volg hebben. Zodra hier meer over bekend is gaat de informatie,  op rubricering van de reden(en) van 
afwijzing, naar de commissie.  
 
B5. Zorgverzekering Achmea, de fractie van de PVV vraagt of er ook andere overzichten naar de 
commissie komen. Gedeputeerde vd Tuuk geeft aan dat er in juni weer een gesprek aangegaan wordt 
met Achmea.  
 
De fractie van Groen Links geeft aan brief B3, Zorgbelang Drenthe en B5, brief Achmea te willen 
agenderen voor de volgende vergadering 
 
 
5. Rondvraag 
Er is geen rondvraag binnengekomen. 
 
 
6. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
 
IPO:  Geen opmerkingen 
 
SNN:  fractie van VVD vraagt wat het college heeft gedaan met brief B2, Stenden Hogeschool. 
             Gedeputeerde vd Tuuk geeft aan dat: Het is inmiddels besproken met de Hogeschool. 
             RISS heeft een bepaald abstractie niveau waar men alles onder probeert te plaatsen, de  
              vraag van de Hoge school zou er best onder kunnen passen. 
 
EU:  Geen opmerkingen 
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Statenstukken/brieven 
 
7. Statenstuk 2013-571, Archiefverordening provincie Drenthe 2013 
 
Samengevatte reactie van de fracties 
De fracties hebben een aantal vragen over de beveiliging van het archief, of de kosten zijn opgeno-
men in de begroting, het aantal personeelsleden wat nodig is voor de archivering en de samenwerking 
met andere provincies. Verdere vragen gaan over de verantwoordelijkheden en de toegankelijkheid bij 
het beheer van het archief nu en bij overdracht in de toekomst.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde vd Boer: Opdracht aan GS om de archiefzorg in te gaan richten; hiermee legt PS met 
de verordening die nu voor ligt, de taak neer bij GS. Verplichtingen zijn opgenomen in de begroting. 
Mochten er in de toekomst meer ICT kosten komen dan komt dit ofwel in de begroting of er komt een 
additioneel verzoek naar PS. Het Drents archief neemt deel aan overleg met betrekking tot IDIPO. De 
borging en de updates vraagt de nodige zorg. In gezamenlijkheid wordt in het Noorden een plan ge-
maakt.dit  op te pakken. De meeste processen bij de archivering zijn al digitaal. De borging is hierbij 
een belangrijk punt van aandacht. Voor wat betreft de duurzaamheid wordt aangesloten bij landelijk 
vastgestelde eisen. Werkzaamheden inclusief externe auditing zijn betaald uit bestaande budgetten 
uit de lopende begroting. De beveiliging is vastgelegd in het Beleidskader Informatie Beveiliging 2011 
van de provincie.  Wat wettelijk vast ligt wordt overgedragen. Verder is het een eigen keus van bestu-
ren waar de verplichting tot overdracht niet ligt. Wanneer het archief over 20 jaar wordt overgedragen 
aan het nationaal archief wordt hiermee tegelijk ook de verantwoordelijkheid overgedragen, 
 
De voorzitter concludeert. Het wordt een A-stuk 
 
 
8. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 26 februari 2013 over regeling Cultuur-

educatie met Kwaliteit.  
  
Geagendeerd op verzoek van de Statenfractie van D66. D66 geeft hierbij aan dat een vernieuwende 
impuls voor cultuureducatie prima is. De actieve betrokkenheid van het hele culturele veld in Drenthe, 
dus ook van de zelfstandige kunstenaars/culturele ondernemers, achten ze daarbij van groot belang.  
Vraag aan de fracties is of deze visie wordt gedeeld. 
 
Samengevatte reactie van de fracties 
De fracties geven aan dat het goed is dat de scholen zelf de middelen krijgen en hierin zelf een keuze 
kunnen maken of ze een grote instelling dan wel hier een zelfstandige kunstenaar voor aantrekken. 
De commissie ziet toe op de kwaliteit van de aanvraag maar de school blijft onafhankelijk in de keuze, 
en in de kwaliteit van het aanbod. Er worden verder nog vragen gesteld over de onafhankelijkheid van 
de ingestelde commissie en over de transparantie hierin 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Munniksma In Drenthe er voor gekozen een stichting op te richten die de subsidie bij 
het rijk kon aanvragen die inmiddels ook akkoord is. Vooral erop gericht de vraag van scholen te ho-
noreren. De behoefte per school verschilt. Kan uitgevoerd worden door bijvoorbeeld een SCALA maar 
ook door een individuele kunstenaar. Drenthe is erin geslaagd een oplossing te creëren die aansluit bij 
de wensen van de scholen. Dit past in de lijn dat de verantwoordelijkheid ligt bij de scholen zelf, de 
inspectie kijkt naar de inzet van de middelen voor cultuureducatie en neemt dit mee in zijn oordeel.  
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9. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 3 april 2013 over Kei-jaarprogramma 
2013. 

 
Samengevatte reactie van de fracties 
De fracties geven aan dat het een omvangrijk stuk is waar weel activiteiten in worden  genoemd  maar 
waarin nog geen concrete resultaten en waarbij een evaluatie ontbreekt. Ook ontbreekt een duidelijk 
resultaat voor 2015. Verder willen de fracties weten hoe het staat met de versnellingsagenda. Of er al 
een plan voor Bio Based Economy (BBE) en of er voor Healthy Aging nog een uitgewerkt programma 
komt. Ook is men benieuwd naar het rapport van de Noordelijke Rekenkamer over de Noordelijke 
kenniseconomie. Belangrijk blijft het versterken van de regionale innovatiekracht en dat  provincie 
zorgt voor verbinding en regisseur is van het proces. De fracties willen van de gedeputeerde informa-
tie over het blijven liggen van gelden van Stinat. Er zijn tekorten op de arbeidsmarkt betreffende tech-
niek en zorg in hoeverre wordt hierop door bedrijven geanticipeerd. Belangrijk om een goede afstem-
ming te hebben tussen arbeidsmarkt en onderwijs. Verder geeft de fractie van de VVD aan dat de 
Gouvernance van Sensor Universe hen zorgen baart en men vraagt zich af of de Raad van Toezicht 
wel in control is. Ook de vraag of er voldoende aandacht is voor acquisitie. Verder wil men het  MKB 
actieprogramma (commissie C&E 3 april lis A.5 ) de volgende keer bespreken samen met het agenda-
punt financieringsinstrumenten MKB. De fractie van de CDA vraagt zich af of het mogelijk is een 
speerpunt te maken van de vrije tijds economie. De fractie van de CU geeft aan dat het wrang is dat 
Drenthe bezig is met behoud van werkgelegenheid terwijl tegelijkertijd door het Rijksbeleid er banen 
op de tocht staan en wil graag informatie over de positie van de NOM. De fractie van D66 geeft aan 
dat het goed is dat er aandacht is voor leegstand van bedrijventerreinen. Belangrijk ambitie te hebben 
op het terrein van coöperaties die werken op het gebied van duurzame energie. De fractie van GL 
geeft aan dat het beeld ontstaat dat er veel energie wordt gestoken in hoog opgeleiden ipv. laag opge-
leiden. Belangrijk ook te blijven denken aan verduurzaming zoals zonnepanelen en dergelijke. De 
fractie van de SP vraagt zich af of de provincie ook kan sturen in de vestigingsplaats van bedrijven. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde vd Tuuk  Aandacht voor het faciliteren van de regio. Willen als provincie hierin als re-
gisseur middenin staan en faciliteren. Zoeken hierin de verbinding, en proberen daarbij dubbeling te 
voorkomen. Focus meer op MKB, en op arbeidsmarkt en onderwijs. Het MKB financieringsinstrumen-
tarium komt binnenkort op de agenda. Betreffende Sensor Universe, via PVE worden de doelen en de 
realisatie vastgesteld en getoetst. De vertraging van BBE, daarin we blijven ondersteunen om ontwik-
keling op gang te houden. De uitvoering versnellingsagenda gaat goed maar bij de stageplaatsen zijn 
nog wat problemen omdat bedrijven moeite hebben met het aanbieden van werkplekken. 
Acquisitie nieuwe bedrijven, ligt bij de NOM en Drentse bedrijven locaties. We kunnen niet sturen op 
plaatsen. Over de gelden van Stinat ligt een afspraak met SNN. Er wordt over de grenzen gekeken en 
zijn bezig verbinding te maken en te leren. Ook bezig met zorgacademie dit traject loopt goed en er 
komen vervolgafspraken. Voor de techniekpact zijn nu de algemene kaders geschetst. In de regio’s 
met onderwijs, vakbonden afspraken maken over: wat ligt er al en welke gelden, kunnen we bundelen. 
In de toekomst van basisschool, vmbo, mbo, hbo tot universiteit kiezen voor techniek. De bedrijven 
moeten aangeven wat ze nodig hebbenen en dat concreet maken. Er komt een nota over Healthy 
aging. Betreffende de vraag over de NOM: het Rijk wil versneld in gesprek over afroming van geld en 
de positie van de NOM. Zodra hierover meer bekend is wordt de commissie geïnformeerd. 
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10. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 24 april 2013 over “Drenthe beweegt”-

invulling van het sportplatform voor Drenthe voor de periode 2013-2016.  
 
Samengevatte reacties van de fracties 
De fracties kunnen zich vinden in het voorstel zoals het voor ligt. Men heeft waardering voor de sa-
menwerking tussen de partijen. Aantal fracties geven aan de financiële bijdrage van de gemeenten 
wat mager te vinden. Zijn de bedragen die genoemd worden al harde toezeggingen en hoe is de ver-
deling hiervan. Vraagtekens of voor de door ontwikkeling van het kenniscentrum Evenementen de 
provincie het juiste orgaan is. De fracties willen wel een regelmatige terugkoppeling of de doelen ge-
haald worden. Belangrijk om met sport ook een relatie te leggen naar onderwijs en bedrijven. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord. 
Gedeputeerde vd Tuuk De 80.000 euro van de gemeenten is een harde toezegging. De programma-
manager bij sport Drenthe heeft de naam platform gekregen. Drenthe breed is men bezig met aange-
past sport. Kenniscentrum Evenementen moet de kennis die er al is gaan koppelen. Op de vraag hoe 
de 120.000 euro is verdeeld geeft de gedeputeerde aan dat voor Drenthe een persoon ia aangesteld 
als projectmanager. Verantwoordelijkheid ligt bij alle partijen. In PVE worden de resultaten getoetst.  
In de planning en control cyclus komen de resultaten van de doelen terug. 
 
Voorzitter concludeert: Hiermee is aan de toezegging voldaan.  
 
 
11. Mededelingen 
Uitnodiging aan de commissie C&E en OGB van de commissie B&F van 22 mei voor agendapunt 8, 
jaarstukken. 
Uitnodiging voor 29 mei, presentatie Kolonie van weldadigheid. 
 
 
12. Sluiting 
De volgende vergadering vindt plaats op woensdag 19 juni start 09.00 uur 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie van 19 juni 2013, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 
 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Cultuur en Economie, 15 mei 2013  
  

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

  

Toezeggingen korte termijn 

1. (PS14/11) Stimuleren 
samenwerking 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: Een project op te 
starten om een stimulans te geven aan de 
samenwerking tussen de organisaties Marketing 
Drenthe, Drenthe beweegt, Sport Drenthe en het 
recreatieschap 
 
.Gedeputeerde vd Tuuk geeft aan dat het project is 
opgestart. Tourist info Drenthe heeft een  financieel 
impuls gehad,, In PVE eisen vormt dit onderzoek een 
onderdeel. Men is hier intensief mee bezig, Is nu aan 
partijen om daar uit te komen, Zodra hier meer over 
bekend is wordt het teruggemeld 
 
 

14.11.2012 
 
 
 
 
 
 
15.05.2013 

31.03.2013 
 
 
 
 
 
 
01.10.2013 

 
 
 
 
 
 
 
 

2. Transitie Jeugdzorg 
(PS 13/3/13) 
 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe te zullen 
informeren of de verslagen van de kwartiermakers van 
de drie regio’s over de transitie van Jeugdzorg 
beschikbaar zijn voor PS vóór de bijeenkomst met de 
raden op 22 april 2013 
 
 

06.03.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
15.05.2013 

22.04.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
15.05.2013 

Gaat om de regioplannen, die worden 
binnenkort verzonden naar de  
Gemeenteraden en ter informatie aan Ps.  
Zijn maandag 22 april 2013 nog niet 
beschikbaar maar in de presentatie dd 22 april 
kan er wel iets over gezegd worden. 
 
 
√ Gedeputeerde van der Tuuk geeft aan dat 
verslagen kwartiermakers niet beschikbaar 
zijn. 
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Toezeggingen lange termijn 

 
1. Brief van college van 

Gedeputeerde Staten d.d. 24 
november 2011 over 
Uitvoeringsprogramma 
Jeugdzorg 2012 (incl. 
inspraaknotitie) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: dat zodra er 
weer cijfers zijn vanuit de monitoring deze met de 
commissie worden gedeeld 
 
Gedeputeerde vd Tuuk : Op 26 juni worden In het 
algemeen bestuurlijk overleg de cijfers besproken. 
Kan dan na de zomer worden besproken in de 
commissie. 
 

18.01.2012 
 
 
 
15.05.2013 
 

18.01.2013 
 
 
 
01.10.2013 

 

2. Ontwikkelingen Zuidas Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe voor de zomer de 
ontwikkelingen die volgen uit de nieuwe aanpak Zuidas 
met de Staten door te nemen. 
 
15/5 gedeputeerde van der Tuuk zegt toe zodra er iets 
bekend is wordt dit aan de commissie gemeld. 

31.10.2012 
 
 
 
 
15.05.2013 

21.06.2013 
 
 
 
 
01.10.2013 

 

 
Moties 

M 2012-02: Behoud 
Belastingdienst Emmen 

PS verzoeken het college om: 
1. alles te doen wat in zijn vermogen ligt om vertrek van 
de Belastingdienst uit Emmen te voorkomen; 
2. de betrokken ministeries en de beide kamers der 
Staten Generaal te verzoeken vast te houden aan de 
eerdere uitspraken m.b.t. de regionale economie en 
hen van deze motie in kennis te stellen. 
 
15.05.2013 Motie blijft staan 
 
 

21.03.2012 - De Commissaris van de Koningen onderschrijft 
de boodschap van de motie en zal deze 
meenemen naar het debat van de Tweede 
Kamer dat nog moet plaatsvinden. 
 

 




